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ind augustus zat 
Mark Huizinga nog 
aan tafel bij Kne-

vel en Van den Brink, waar 
hij een dikke acht minuten 
mocht vertellen over zijn 
deelname aan de World Carp 
Classic (WCC) op het Franse 
Lac de Madine. Van den Brink 
leek vooraf met Knevel te 

hebben afgesproken dat vis-
sen vooral als saai naar voren 
moest komen. Toen Van den 
Brink faalde, kwam Knevel 
hem te hulp met de dooddoe-
ner die elke visser al honderd 
keer heeft gehoord: “Wat is 
dit… saai! Je zit gewoon een 
beetje met zo’n ding in je 
hand.” Waarop Huizinga de 

onsterfelijke woorden sprak: 
“Daarom heb jij ook nog niet 
het niveau dat je naar een 
wereldkampioenschap mag”. 
Ippon voor de judoënde sport-
visser Huizinga en de lachers 
op zijn hand. Van den Brink 
switchte maar gauw naar 
de volgende vraag, waarna 
Huizinga uitstekend uitlegde 

wat vissen nou eigenlijk is, 
wat het voor hem betekent, 
en vooral ook hoe zorgvuldig 
sportvissers met hun buit om-
gaan. Het ontlokte medegast 
Henk Bleker  – toen nog waar-
nemend CDA-voorzitter  – de 
opmerking dat hij bewonde-
ring had voor de liefdevolle 
manier waarop Huizinga zijn 
karpers weer aan het water 
toevertrouwde. Het geeft 
maar aan hoe belangrijk een 

bekend gezicht als Huizinga 
kan zijn als pleitbezorger van 
de sportvisserij. 

EERSTE KARPER
Mark Huizinga even bezoe-
ken om hem te interviewen, 
blijkt wat moeilijk. “Ik zit 
te vissen aan de Lot”, meldt 
hij via zijn mobiele telefoon 
vanuit Frankrijk. Op karper. 

Over de vangsten is hij nog 
niet zo tevreden. “De zwaarste 
tot nu toe is een 22-ponder.” 
Vissen begon voor de kleine 
Mark Huizinga zoals bij zo 
veel jongens. Vader vist ook, 
nam zoonlief mee, die ving 
een karper en de rest is 
geschiedenis. “Ik was elf. Die 
karper was 60 centimeter. Ik 
was gelijk verkocht.” Weken-

lang was Mark vervolgens 
niet meer van de waterkant 
weg te slaan. Dat is altijd zo 
gebleven, maar daarna was het 
vooral zijn sportcarrière die 
zijn agenda bepaalde. Topjudo 
en karpervissen bleek niet 
zo’n gelukkige combinatie. 
“Nachtvissen heb ik maar 
weinig gedaan, want dan kun 
je de volgende ochtend niet 
optimaal trainen.” Judo heeft 
altijd op de eerste plaats ge-
staan, maar vanaf 2009 heeft 
Mark de schade enigszins 
ingehaald. “Ik heb veel gevist 
op de Lot, diverse meren in 
Frankrijk, de Ebro en Sierra 
Brava in Spanje.” Maar ook 
in Nederland probeert hij 
zijn sessies te draaien. “Dat 
varieert van struinen langs een 
polderslootje tot nachtvissen 
aan het kanaal of, helemaal 
mooi, op een groot water als 
het Haringvliet. Ik vis eigen-
lijk zo veel als mijn agenda het 
toelaat. ”

MYSTERIE
Het kost Mark geen enkele 
moeite zijn passie voor het 
vissen onder woorden te bren-
gen. “Voor mij is het contact 
zoeken met de mysterieuze 
onderwaterwereld. Ik zit hier 
nu aan de Lot, 150 meter 
breed, tien meter diep. Ik weet 
dat er grote karpers rond-
zwemmen, maar weet niet 
waar. Je kunt het niet zien. 

MARK HUIZINGA AAN DE LIJN
BN-er als ambassadeur van de hengelsport

E

Mark Huizinga (37) mag zijn ‘BN-er status’ 
dan vooral hebben verworven met zijn 
judocarrière; hij heeft nog een andere drive. 
Nadat hij op de Olympische Spelen van 
2008 in Peking zijn loopbaan beëindigde, 
nam hij een sabbatical en gaf ruim baan aan 
zijn tweede passie: vissen. Inmiddels heeft 
hij zich daarbij ontpopt tot een waardig 
pleitbezorger van de hengelsport.

Het blijft een mysterie. Ik ben 
dan heel blij als ik één van 
de bewoners van die rivier – 
liefst zo groot mogelijk – voor 
heel even uit die wereld kan 
halen.” Huizinga heeft al heel 
wat van de wereld gezien als 
het gaat om vissen. Steuren, 
zalm, forel, zeilvis, tonijn, 
wahoo, dorado, meerval. Heeft 
hij eigenlijk nog wel wat te 
wensen? “Veel grote vissen 
vangen.” Vorig jaar, toen hij 
tijdens zijn ‘sabbatical’ een 
lange karpersessie draaide aan 
het gigantische Haringvliet, 
was hij er vrij zeker van dat 
hij zijn persoonlijk karperre-
cord – 31 pond – dat jaar zou 
verbeteren. Dat blijkt nog niet 
te zijn gelukt. “Op de wateren 
waar ik vis, zwemmen ze zeer 
zeker rond. Maar aan mij zijn 
ze steeds ontsnapt.”

TOPSPORT
Tijdens zijn periode als top-
judoka sprokkelde Huizinga 
een indrukwekkende erelijst 
bij elkaar, met onder meer 
gouden medailles op EK’s en 
natuurlijk als topper de gou-
den plak op de Olympische 
Spelen van Sydney in 2000. 
Daar moest alles voor wijken. 
Met vissen is hij wat minder 
fanatiek, zegt hij zelf. Maar 
hij zal toch niet voor spek en 
bonen hebben meegedaan 
aan het WK karpervissen op 
Madine? “Nee. Maar dat is een 

Mark Huizinga: karpervisser 
pur sang en waardig pleitbe-
zorger van de hengelsport.  

Al op jonge leeftijd 
kwam Huizinga in 
aanraking met het 
‘karpervirus’.

Mark Huizinga in ac-
tie tijdens de World 
Carp Classic 2010.



44

Vissen in nederland • karpervissen

12/10  www.hetvisblad.nl 45

hele andere discipline. Meer 
dan met gewoon karpervis-
sen ben je dan constant bezig 
optimaal rendement uit je 
visserij te halen. Je zorgt dat 
er altijd een vervangende 
hengel klaar ligt. Die moet er 
meteen als een van de hengels 
waarmee je vist uit het water 
is in. Dan ga je niet eerst een 
rigje zitten knopen en later 
maar weer eens ingooien. Het 
gaat om perfectionisme tot in 
de details. Er zit veel druk op.” 
Druk, perfectionisme, rende-
ment; het moeten termen zijn 
die hem als oud-topsporter 
niet helemaal onbekend voor-
komen. “Ik vind het leuk om 
het ook eens op de wedstrijd-
manier te doen. Maar ik zou 
niet alleen maar wedstrijden 
kunnen vissen. Je hebt altijd 
met reglementen te maken en 
bent aan een stek gebonden. 
Dat zou ik in mijn eigen vis-
serij niet willen.”

NAAR DE WCC
De WCC eindigde voor 
Huizinga en teammaat Hans 
Sissingh in een zeer verdien-
stelijke 21e plaats op een totaal 
van 130 deelnemende teams. 
Met drie karpers vingen ze 
33 kilo bij elkaar. Een verschil 
met zijn eigen topsportachter-

grond ziet hij wel. “De factor 
geluk speelt ook een rol. Aan 
de andere kant; je kunt ook 
goed vissen op een slechte 
stek, of slecht vissen op een 
goede stek.” Op Madine zaten 
Huizinga en Sissingh zeker 
niet in de beste zone. Huizin-
ga ziet zeker een toegevoegde 
waarde in het wedstrijdkar-

peren. “Aan de WCC deden 
teams uit dertig landen mee, 
je komt bekende namen tegen 
en de openingsceremonie was 
een hele happening. Olym-
pisch gevoel? Dat gaat te ver, 
maar je proeft de opgewonden 
verwachtingen van de deelne-
mers. Iedereen wil dolgraag 
veel vangen, maar de sfeer is 

erg ongedwongen en vrolijk. 
Tijdens de wedstrijd zelf 
zie je de andere deelnemers 
eigenlijk niet, maar bij de 
sluiting komt iedereen los met 
verhalen.”

AMBASSADEUR
De rol van ambassadeur van 
de sportvisserij, zoals hij die 

Karpervissen op groot water zoals het 
 Haringvliet; Mark vindt het schitterend.

speelde bij Knevel en Van den 
Brink, heeft de oud-judoka 
zich niet bewust aangemeten. 
“Natuurlijk is meedoen aan de 
WCC een ideale gelegenheid 
om het sportvissen op de kaart 
te zetten. Dat besef ik me en 
ik grijp die kans graag, maar 
ik ga mezelf geen ambas-
sadeur noemen. Weet je, ik 
vind het hartstikke leuk om 
te vissen. Daar vertel ik dan 
graag over. Het is niet dat ik 
vind dat ik dat moét doen. Ik 
praat gewoon graag over mijn 
passie.” Dat de sportvisserij 
relatief weinig aan bod komt 
in de media, vindt hij vreemd. 
“Als je kijkt hoeveel…” Het 
gesprek via skype wordt ge-
stoord door een hardnekkige 
piep, alsof je met een fax aan 
het bellen bent. Huizinga valt 
een fractie van een seconde 
stil, waarna – dwars door het 
rammelende geluid van een 
weggesmeten telefoon – nog 
net een wegrennende topspor-
ter te horen is: “Ik heb beet!” 
Daarna blijft het stil, heel lang 
stil. Om Huizinga niet al te 
zeer op kosten te jagen, wordt 
de verbinding met Zuid-
Frankrijk verbroken. 

IN DE MEDIA
Huizinga draait zijn karper-
sessie vanuit een huis dat hij 
langs de Lot gehuurd heeft. 
De eerste week viste zijn vaste 
vismaat Mark van der Ham 

nog mee. Nu heeft Huizinga 
zijn ouders over de vloer. Het 
duurt een uurtje voordat Hui-
zinga terugbelt. “Ik had beet”, 
zegt hij; maar dat hadden we 
al begrepen. Een scharrel-
schubje blijkt verantwoordelijk 
te zijn geweest voor de ruis op 
de lijn. “Kilootje of vijf”, zegt 
Huizinga. “Sorry, maar eer 
je die vis met een boot bent 
wezen halen, je aas ververst 
hebt en je hengel weer hebt 
uitgevaren ben je zo een uur 
verder.” 
We waren gebleven bij het 
onderwerp vissen in de media. 
“Oh ja. Ik wilde zeggen dat het 
raar is dat vissen zo weinig in 
de media komt, terwijl er zo 
veel mensen zijn die het leuk 
vinden.” Hét Visblad leest hij 
altijd. “Mooi blad. Het heeft 
een aantal jaren geleden een 
make-over gehad en daarmee 
een flinke boost gekregen. Al-
tijd weer leuk als het op de mat 
ploft. En er staat meer in dan 
alleen maar ‘hoe vang ik een 
vis’. Er is ook aandacht voor al-
lerlei andere zaken die spelen 
in de sportvisserij. Het heeft 
meer dan alleen maar mooie 
reportages, zoals in andere vis-
bladen. Politiek, visserijbeleid, 
achtergrondinformatie; dat is 
ook allemaal heel belangrijk. 
Hét Visblad bedient een breed 
publiek. Dat is ook de rol die 
je als Sportvisserij Nederland 
moet spelen.” 

Met regelmaat maakt 
Mark buitenlandtrips 
naar onder meer 
Frankrijk en Spanje.

MARK’S WCC MONTAgE
Tijdens de WCC viste Mark op een blubberige bodem. Daarom zette hij deze montage in. Daarbij kan het lood 
in de blubber wegzakken, zonder dat de onderlijn wordt meegetrokken. Als aas gebruikte Mark een licht 
zwevende boilie.

KARPERVISSEN DOE JE ZO
Op www.vissendoejezo.nl > ‘karpervissen’ vind je een groot aanbod aan 
supernuttige karpertips. De beste knopen, hoe maak je een goede rig, welk 
aas kun je gebruiken en welke stekkies moet je hebben; je kunt het zo gek 
niet bedenken of je vindt het hier. Ideaal voor de beginnende karpervisser. 
Check ook de leerzame filmpjes!

Beginnende karpervissers doen er goed aan
om www.vissendoejezo.nl te checken!

180 gram lood

leadcore

gecoat stuk JRC cocoon gravel 
& sand 25lb onderlijn

gestript stuk JRC 
cocoon gravel & sand 
25lb onderlijn

pop-up boilie

loodhagel

line aligner

quicklink

lusje

lengte onderlijn 
        ca. 20 cm

JRC connect
haak maat 6

Zo vind je er onder meer uitleg over knopen.  


